
Styremøte HBF 09.04.2024  

Møte innkalt av: Inge Faleide 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Inge Faleide 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Willy Westeng, Tore Nilssen, Bjørn W Andersen, Roald Kjeverud, Inge Faleide og Heidi 

Nordhaug 

 

Frafall: Hans Petter Aas 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Azets Cozone 

• Medlemssystemet 

• Diverse 
 

Azets Cozone: 
 
Azets Cozone er regnskapsprogrammet som benyttes for føring av foreningens regnskap og 
behandling av både inne og utgående fakturaer. 
Kasserer Willy Westeng gjennomgikk en del av systemets funksjoner.  Alle styremedlemmer må ha 
tilgang til å gå inn å kontrollere og attestere på fakturaer som berører deres ansvarsområder. I tillegg 
ble det gjennomgått hvordan man kan ta ut ulike rapporter og hvordan man kommer dypere ned i 
hva som er bokført under hver konto. Gjennomgangen var nødvendig da det er nye styremedlemmer 
i år, men dette var også nyttig for de som har vært med en stund. 
 
Medlemssystemet: 
 
Medlemssystemets funksjoner ble gjennomgått. Det ble spesielt sett på hva man kan se ut av de 
enkelte medlemskort, ventelistene og oversikten over bryggeplasser på bryggekartene. 
Dugnadskalenderen ble også gjennomgått. 
 
Diverse: 
 
Havnesjef har fått handlet inn nye utebenker til grillplassen og havneområdet ellers. 
Det er opprettet dialog med RS ung, og Tore avholder møte med deres voksenrepresentant for å 
avklare hva vi må bidra med for å tilrettelegge for oppstart av RS Ung i havna på Tjuvholmen. Dette 
håper vi at kan bli et positivt tiltak for miljøet i havna generelt, og spesielt da for de unge båtførerne. 
 
Møteplan fremover mot sommeren: 
 
Møtene legges fast til tirsdager klokken 18.30.  
23.04: Styremøte med befaring av anlegget 
21.05: Status fra alle ansvarsområder 
 
 
Styret. 


